## 23/07/2025



ص.ب ۱۸۸۰ روي. الرمز البريدي ۲۱۲ سلطقة عمان حاتف: ۲٤۲۲۶۳ هاکس: ۲۶۲۲۶۳ www.mfcoman.com P.O. Box: 888, Ruwi P C: 112, Sultanate of Oman Tel: 24625300, Fax: 24625310 Email: mfinance@mfcoman.com

Date: 23 July 2025

To: Esteemed Shareholders of Muscat Finance SAOG

التاريخ: 23 يوليو 2025 الأفاضل/ مساهمين شركة مسقط للتمويل ش.م.ع.ع المحترمين ,,, يسر مجلس إدارة الشركة أن يخطركم بالآتى:

Disclosure of Board Resolution – Meeting Held on 23 July 2025

The Board of Directors of Muscat Finance SAOG conducted a board meeting on Wednesday, July 23, 2025. The following decisions has been adopted during the meeting:

الإفصاح عن قرار اجتماع مجلس الإدارة المنعقد بتاريخ 2025/07/23

عُقد إجتماع مجلس الإدارة لمسقط للتمويل ش.م.ع.ع يوم الأربعاء الموافق 23 يولميو 2025 م وتم أتخاذ القرارات التالية :

The Board of Directors of Muscat Finance SAOG announces the acceptance of the resignation of Mr. Onkar Gopal from his position as Head of Internal Audit, which he submitted on 13 July 2025 for personal reasons. His last working day will be 31 July 2027.

The Board extends its sincere appreciation and gratitude to Mr. Onkar Gopal for his valuable contributions, dedicated efforts, and continued support throughout his tenure with the company.

The Board of Directors are also pleased to announce that a replacement has been selected and a further announcement shall be made upon receiving

regulatory clearance for the appointment.

يُعلن مجلس إدارة شركة مسقط للتمويل ش.م.م.ع عن قبول استقالة الفاضل/ أونكار جوبال من منصب رئيس قسم التدقيق الداخلي و التي قدمها بتاريخ 13 يوليو 2025 لأسباب شخصية على أن يكون آخر يوم عمل له تاريخ 31 يوليو 2027 .

و يتقدم المجلس بخالص الشكر و التقدير للفاضل/ أونكار جوبال على ما قدمه من مساهمات قيمه و جهود مخلصة و دعم مستمر خلال فترة عمله .

يسر مجلس الإدارة أيضاً أن يعلن أنه قد تم اختيار بديل, و سيتم إصدار إفصاح آخر عند الحصول على الموافقة التنظيمية للتعيين.

With best regards,

Ikhlas Said Al Darmaki Board Secretary Muscat Finance SAOG



و تفضلوا بقبول فائق الأحترام و التقدير ...

إخلاص بنت سعيد الدرمكية أمين سر مجلس الادارة شركة مسقط للتمويل ش.م.م.ع

50/11



Think Ahead ACCA